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Update Haas en Konijn op de
Rode Lijst en de landelijke
vrijstellingen

De landelijke vrijstelling en de uitspraak van de
rechtbank Midden-Nederland hierover, dat de vos op
onbevoegde wijze was opgenomen in de ministeriële
regeling heeft gezorgd voor veel onrust en ook van
willekeurige beslissingen door het opschorten van
de  in  landelijke  vrijstellingen  genoemde
diersoorten  door  verschillende  provincies  in
Nederland.

In  de  provincies  Gelderland,  Utrecht,  Noord
Brabant en nu ook Zuid-Holland mag de vos niet
beheerd mag worden op basis van de landelijke
vrijstellingen. De provincies Drenthe en Groningen
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zijn  nog  een  stap  verder  gegaan  en  hebben  de
bestrijding  van  alle  soorten  op  de  landelijke
vrijstellingslijst  op  opgeschort.  De  overige
provincies  hebben  de  minister  gevraagd  omtrent
meer duidelijkheid en hier kan dan ook uitvoering
van de landelijke vrijstelling plaats vinden en/of
er wordt er niet op gehandhaafd.
 

Procedure Raad van State

Inmiddels loopt er ook een procedure bij de Raad van State, de
hoogste  bestuursrechter,  over  de  houdbaarheid  van  de
landelijke vrijstelling door het hoger beroep van de provincie
Utrecht.  Zowel  de  NOJG  als  de  Jagersvereniging  volgen
uiteraard beide zaken op de voet en merken dat er toch nogal
wat vraagtekens zijn, daar de Raad van State juridisch de zaak
geheel  anders  benaderd  dan  de  rechtbank  Midden-Nederland,
waarbij door één van de rechters de uitspraak van de rechtbank
Midden Nederland in twijfel werd getrokken. Wij vinden zoals
ook in de brief aan de Minister is gevraagd om duidelijkheid
te hierin te scheppen.

 

Kamervragen

De Tweede Kamerleden Roelof Bisschop (SGP) en Thom van Campen
(VVD) hebben schriftelijke vragen gesteld aan de minister voor
Natuur en Stikstof over het jachtbeleid naar aanleiding van de
problemen door een rechterlijke uitspraak over de landelijke
vrijstellingen,  nieuwe  inzichten  in  de  hazenpopulaties  en
twijfels over de kwaliteit van de gebruikte data voor de Rode
Lijst.    2022Z04623 (ingezonden 11 maart 2022)

De parlementariërs vragen de minister om recente publicaties
te betrekken bij de nu lopende analyse van een studie naar
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wildsoorten. Hieruit blijkt dat vooral de hazenpopulaties veel
groter zijn dan in eerdere onderzoeken werd aangenomen. Verder
worden bij de vraagstelling over de kwaliteit van de data die
zijn gebruikt voor de eind 2020 verschenen Rode Lijst, ook
kanttekeningen  geplaatst  bij  de  keuze  van  1950  als
referentiejaar. SGP en VVD hebben de minister gevraagd of zij
deze  relevante  nieuwe  inzichten  betrekt  bij  haar
beleidsafwegingen.

Hoewel  de  minister  heeft  aangegeven  dat  de  vragen  van  de
Kamerleden niet tijdig te kunnen beantwoorden, deed zij enkele
weken  geleden  in  een  persoonlijk  gesprek  met  de
Jagersvereniging,  LTO,  PFG  en  NOJG  de  toezegging  de
stakeholders  te  willen  betrekken  bij  ambtelijke  overleggen
omtrent de actuele problematiek rond landelijke vrijstellingen
en provinciale ontheffingen. De minister wil de tellingen van
wildsoorten verbeteren en standaardiseren, waarbij ook nieuwe
inzichten  en  moderne  methodes,  zoals  warmtebeeldtellingen
benut moeten worden.

 

WEnR-rapport

De Jagersvereniging heeft voor wetenschappelijke onderbouwing
van  de  argumentatie  een  rapport  laten  opstellen  door
gerenommeerd bureau in Nederland. Wij wachten daarom ook op de
uitkomsten van het WEnR-onderzoek en hopen dan ook zeer dat
alle betrokken stakeholders  zoals de Jagersverenigingen, de
Federatie  Particulier  Grondbezit  en  LTO  Nederland  ook  hun
zienswijze  op  dit  rapport  kunnen  indienen  en  niet  alleen
binnen het Ministerie behandeld wordt.


